
Terugkoppeling Cluster Ruimte,datum: 21 december 2021
Post- en actielijsten Opmerkingen/vragen:
Vergadering 2, 
Onderwerp

RTG 

Voorzitter:
Griffier:

Dhr. Van den Moosdijk
Mevr. Raijmakers

Aanwezige raads- en 
burgerleden

Dhr. Mulder (CDA)
Dhr. De Vries (GBO)
Dhr. Van den Dam (GL)
Dhr. Grimm (VVD)
Dhr. Van Noordwijk (D66)
Dhr. Noordermeer (BOB)
Dhr. Schoemaker (PvdA)
Mevr. Maaijen (CU)

Portefeuillehouder Dhr. Horsthuis-Tangelder
Aanwezige in- 
/meesprekers

Ronde Inwoners: 
Dhr. E. Kiers (bewonersplatform) → presentatie 
Dhr. R. Melieste (bewonersplatform) 
Dhr. M. Besselink 
Dhr. F. Eggink (Malle Molens Midden Betuwe) → presentatie
Dhr. N. Borsboom (Malle Molens Midden Betuwe) → presentatie
Dhr. Van Rooijen (vertegenwoordiger Land- en Tuinbouw)
Dhr. J. Besselink (Weijers Riooltechniek) 
Dhr. J. Lindner (Energie-coöperatie Midden Betuwe)
Dhr. H. de Hartog (Energie-coöperatie Midden Betuwe)
Ronde initiatiefnemers:
Dhr. H. in 't Hout (Maatschap Betuwemolen)
Dhr. H. Adams (Betuwewind) 
Dhr. G. Velthoven (Betuwewind
Dhr. W. van Beuzekom (omgevingsmanager Windpark Midden Betuwe) 
Dhr. F. van Lynden (Stichting het Lijdensche fonds voor Kerk en Zending) → 
presentatie 

Agendering raad Niet naar de raad
Aangekondigde 
moties/amendementen

-

Openstaande vragen -
Toezeggingen 
portefeuillehouder

-

Overige zaken Bij de ronde met de inwoners is een duidelijk beeld geschetst hoe de 
participatie is ervaren. Er zijn suggesties meegegeven wat in de toekomst 
anders en beter kan. M.b.t. de duurzaamheidsopgave is het advies eerst de 
landelijke afstandsnormen af te wachten. Randvoorwaarden die de aandacht 
van de raad vragen zijn gezondheidseffecten (kijk daar heel goed naar), 
afstandsnormen maar ook de discussie over de verschillende varianten (hoe 
kan je die goed in beeld brengen?). 

Uit het gesprek met de initiatiefnemers zijn een aantal zaken te halen, zoals 
locatiekeuze, hoogte en onderlinge afstand windturbines, rendabiliteit en 
afstandsnormen andere gemeenten, die als basis kunnen dienen voor de 
kaderstelling. Belangrijk is om de verschillende varianten op tafel te leggen 
om met alle inwoners van Overbetuwe de discussie en het (goede) gesprek 
hierover te kunnen voeren. Daarom als raad kijken hoe we die discussie 
kunnen voeden met varianten waardoor er een beter gesprek plaatsvindt, 
ook met de omgeving. 

Na afloop van de vergadering spreken de aanwezige raads- en burgerleden 
af dat een petit comité e.e.a. op papier gaat zetten over aanvullende 
randvoorwaarden/kaders.  




